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Vážený	  pane	  děkane,	  
	  
vedení	  naší	  fakulty	  jste	  se	  ujal	  v	  lednu	  2012,	  když	  do	  té	  doby	  jste	  se	  dění	  na	  fakultě	  věnoval	  jen	  
sporadicky	  a	  zřejmě	  povrchně.	  Na	  fakultě	  jste	  sice	  vyučoval,	  ale	  nepodporoval	  ji	  ani	  publikační	  
ani	   jinou	   vědeckou	   činností.	   Vaše	   následné	   zděšení	   a	   překvapení	   z	   negativního	   stanoviska	  
Akreditační	   komise	  mě	   jen	   utvrdilo	   v	  tom,	   že	   do	   vedení	   fakulty	   přišel	   člověk,	   který	   není	   se	  
situací	  na	  fakultě	  seznámen	  a	  teprve	  tak	  činí.	  
	  
Cesta,	   kterou	   jste	   se	   vydal	   (překrucování	   fakticky	   nesouhlasného	   stanoviska	   Akreditační	  
komise	   na	   souhlasné	   nebo	   primitivní	   kupecké	   srovnávání	   počtu	   profesorů	   a	   docentů,	   bez	  
ohledu	   na	   jejich	   vědeckou	   činnost	   či	   odborné	   zaměření),	   nemůže	   v	  akademickém	   prostředí	  
obstát.	   Pouze	   účinná	   sebereflexe	   a	   ucelená	   koncepce	   personálního,	   odborného	   a	   vědeckého	  
rozvoje	   fakulty	   mohla	   přimět	   Akreditační	   komisi	   ke	   změně	   stanoviska	   a	   zajistit	   fakultě	  
záchranu.	  
	  
Vždy	   jsem	   byl	   přesvědčen,	   že	   úcta	   k	  právu	   by	   měla	   převážit	   nad	   účelovou	   obhajobou	  
nezákonného	   rozhodnutí	   bývalého	   ministra	   Dobeše.	   Ačkoliv	   byla	   nakonec	   akreditace	   za	  
podivných	  okolností	  a	  v	  rozporu	  se	  stanoviskem	  AK	  prodloužena,	  nelze	  toto	  považovat	  za	  nic	  
jiného	  než	  Pyrrhovo	  vítězství,	  které	  se	  ve	  svém	  důsledku	  obrací	  proti	  našim	  studentům.	  	  
	  
Do	   nedávna	  měla	   naše	   fakulta	   silnou	   podporu	   Univerzity,	   o	   kterou	   jsme	   v	  důsledku	   Vašeho	  
jednání	   přišli.	   Snaha	   přijmout	   studenty	   do	   prvního	   ročníku	   magisterského	   studia	   navzdory	  
usnesení	  Akademického	  senátu	  ZČU	  vedla	  pouze	  k	  dalšímu	  zhoršení	  vztahů	  s	  Univerzitou.	  	  
	  
V	  pozici	   člena	   akademické	   obce,	   studentského	   senátora	   a	   člena	   kolegia	   děkana	   jsem	   byl	  
svědkem	   soustavné	   snahy	   o	   zakrytí	   skutečných	   problémů	   naší	   fakulty.	   Mezi	   ně	   patří:	  
personální	   zabezpečení,	   podpora	   vědeckého	   výkonu	   a	   hospodaření	   fakulty.	   Vzhledem	  
k	  nesrovnalostem	   v	  předložených	   materiálech	   o	   hospodaření	   fakulty	   na	   zasedání	  
Akademického	   senátu	   jsem	   žádal	   o	   poskytnutí	   informací	   související	   s	  hospodařením	   fakulty.	  
Neochota	   vedení	   ke	   spolupráci	   mě	   donutila,	   abych	   o	   tyto	   informace	   požádal	   v	  souladu	  
se	  zákonem	  o	  svobodném	  přístupu	  k	  informacím.	  V	  reakci	  na	  tuto	  moji	  žádost	  jsem	  byl	  odvolán	  
z	  kolegia	   děkana	   a	   zároveň	  bylo	   proti	  mé	   osobě	   zahájeno	  disciplinární	   řízení	   a	   to	   pro	   šíření	  
mých	   názorů	   bez	   výslovného	   zmocnění	   děkana	   fakulty.	   Takové	   obvinění	   považuji	   za	  
bezprecedentní	   útok	   na	   základní	   akademické	   svobody,	   demokratické	   principy	   a	   za	   zneužití	  
Vašeho	  postavení.	  	  
	  
Není	  divu,	  že	  se	  naši	  studenti	  snaží	  sami	  zajistit	  si	  dostudování	  na	  jiných	  fakultách.	  	  Zdaleka	  ne	  
každý	  student	  totiž	  věří	  v	  záchranu	  fakulty	  pod	  Vaším	  vedením.	  Vzhledem	  k	  výše	  uvedenému	  
Vás	  vyzývám,	  abyste	  zvážil	  své	  setrvání	  ve	  funkci	  děkana	  naší	  fakulty.	  
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